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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: La Colònia 

 Data: dimarts 12 de març de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Local AAVV La Colònia 

 Regidor/a de barri: Mònica Julià 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Mònica Julià: regidoria de barri de La Colònia, regidoria de Medi Ambient, 

Lluita Contra el Canvi Climàtic i Drets Animals 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

o Eunice Martín: regidoria de Serveis Socials, regidoria de Salut Pública i 

Consum 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Maria Antònia Borbón: vicealcaldessa, regidoria d’Habitatge, regidoria 

d’Hisenda i Gestió Tributària 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Punts d’actualitat municipal 

C. Seguiment de les accions al barri 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

La regidora de barri, Mònica Julià, obre la sessió donant la benvinguda als i a 

les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Punts d’actualitat municipal 

i. Servei de zona blava 

El regidor de Participació Ciutadnaa explica la situació de contractació del 

servei de zona blava als i les assistents. A l’entrada del nou equip de 

govern el contracte amb l’empresa gestora del servei es trobava en fase 

de pròrroga i sense haver preparat la renovació de la contractació. Això 

ha dut l’Ajuntament ha haver de suspendre del servei, però a l’hora ens 

ha permet estudiar altrews vies per millorar el servei, tant amb millor 
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tecnologia com a estudiar opcions per bonfiicar a la ciutadania de Sant 

Andreu. S’està treballant per implantar la mateixa aplicació que s’utilitza 

a l’Àrea Metropolitana per unificar el servei amb altres poblacions veïnes. 

Cal entendre que a Sant Andreu hi ha un dèficit d’unes 9000 places 

d’aparcament tenint en compte el nombre de vehicles censats, i per tant 

s’han de buscar maneres de motivar la rotació d’aparcament alhora que 

impulsant el comerç local. 

ii. Pla de sequera 

El regidor de Participació Ciutadana informa de les mesures principals de 

l’actual Pla de Sequera i de les afectacions que suposaran per la 

ciutadania de Sant Andreu de la Barca. Actualment la ciutat es troba en 

fase d’emergència 1, el que implica mantenir un consum de 200 litres per 

habitant i dia. S’exemplifiquen alguns consums d’activitats quotidianes i 

d’higiene per conscienciar als i les assistents, i s’alerta que es probable 

que les restriccions augmentin durant les properes setmanes si la situació 

no millora. 

C. Seguiment de les accions al barri 

La regidora de barri, Mònica Julià, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, i quines es troben pendents o en execució: 

- Manteniment de vies i carrers: s’ha pogut actuar sobre algunes de les 

incidències pendents, com en arreglar un clavegueram obert que havia 

estat objecte de caigudes. 

- Situació del carrer Montcorbison: s’explica que gràcies a les accions 

realitzades en conjunt de diferents cossos de seguretat, finalment fa unes 

setmanes van marxar les inquilines de l’habitatge del carrer Montcorbison 

que exercien la prostitució. 

- Gestió de les colònies felines: s’explica que es procedirà a traslladar la 

colònia felina de la zona de Vitalia a un espai del Parc de Can Preses. Es 

comenta també que, en compliment de la Llei de Benestar Animal, s’estan 

xipant i esterilitzant els gats de les colònies per controlar-los. 

- S’ha fet actuacions de manteniment sobre els parcs infantils, com la 

reparació del parc de l’Avinguda del Bosc. 

- S’està fent un treball continu en seguiment de les conductes incíviques, 

especialment per perseguir els botellots a les zones properes al carrer de 

Can Preses. S’han realitzat identificacions i aplicat sancions. 
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D. Torn obert de paraula 

V1: es queixa de l’ús excessiu que s’està duent a terme del Parc de Can Preses 

les últimes setmanes per part d’entitats o d’esdeveniments esportius. 

E.G2.: comenta que el Parc de Can Preses és un espai infrautilitzat per tota la 

potencialitat que aporta amb les instal·lacions que té, i que s’ha de treballar per 

impulsar-lo d’una manera sostenible amb l’ús privat i recreatiu del parc.  

V: pregunta per la possibilitat d’habilitar boques més grans als contenidors de 

reciclatge d’envasos, ja que és difícil introduir els residus amb la mida actual. 

E.G.: es prèn nota d’aquesta demanda per tenir-ho en compte durant la 

contractació del futur nou servei de gestió d’escombraries. 

V: demana poder pintar a la via les senyals de cedir el pas als encreuaments de 

Carrer Gessamí amb Avinguda Pau Negre i Carrer Clavell amb Avinguda Pau 

Negre. També proposa introduir una zona de parc de gossos en alguna de les 

zones menys utilitzades del Parc de Can Preses. 

E.G.: es prèn nota i es passa la demanda per què es valori. Sobre el parc de 

gossos, és una opció que s’està valorant actualment. 

V: comenta que des de l’Associació de Veïns de La Colònia es va fer lliurament 

d’un dossier a la regidora de barri durant la passada assemblea celebrada al 

desembre, i que allà hi figuren la major part de les adequacions que cal realitzar 

al barri. També comenta la necessitat d’avançar la temporalitat de la poda a la 

zona, ja que no troba lògic que es podi quan les fulles ja hagin caigut. 

E.G.: la regidora de barri ha treballat les incidències recollides al dossier i ja es 

troben en circuit de tractament. En quant a la poda, es recull la demanda però es 

recorda que els circuits i accions de poda les dissenya l’equip d’experts de 

l’empresa contractada, tenint en compte criteris tècnics en funció de la situació 

climàtica actual. 

V: reclama la necessitat de fer una acció intensa de desbrossament i neteja del 

sotabosc de darrere del Carrer Clavell. El caminet que condueix a l’antic segon 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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accés de Can Salvi es troba en bones condicions, però un cop passada la porta 

hi ha molta quantitat de males herbes i arbres caiguts que pot ser risc d’incendi. 

E.G.: es prèn nota de la demanda. 

V: comenta la poca visibilitat quan es transita a l’encreuament del Carrer Montjuic 

amb l’Avinguda Pedraforca dels vehicles que venen per l’esquerra. Es demana 

valorar reduir la zona d’aparcament en aquest punt per millorar la visibilitat. 

E.G.: es passarà la demanda a la Policia Local, que són els encarregats de 

valorar aquesta actuació. 

V: es queixa de que es troba el contenidor de cartró de la zona de la residència 

Vitalia sempre ple, i no pot deixar els seus residus. 

E.G.: es una demanda que s’està treballant des de fa temps, però actualment no 

sembla possible introduir un segon contenidor a la zona. Tanmateix, és una 

incidència que s’està valorant. 

V: pregunta sobre quines accions es fan per eliminar les plagues de paneroles. 

E.G.: des de la regidoria de Salut Pública, es recorda que al voltant del mes 

d’abril es fa una acció de fumigació a tot el municipi, i que posteriorment si es 

detecten focus concrets cal donar un avís a l’Ajuntament per fer ràpidament 

accions de fumigació concretes. 

V: pregunta si el forat del terra de la Plaça Major és públic o privat. 

V: sobre la pregunta anterior, contextualitza que aquest forat va ser originat per 

una grúa que, recollint residus del terra, va arrancar part del paviment i dels 

cables que hi havia soterrats. Això va obrir un circuit de litigis per la 

responsabilitat de subsanar aquest incident i encara resta tapar aquell forat. 

E.G.: es recull la demanda i es farà consulta. 

V: al Carrer Olivers falta iluminació degut als robatoris de cablejat que es van dur 

a terme a la zona.  

E.G.: la regidora de barri recull el número de registre de la instància i li dona 

tractament. 

V: pregunta si, quan la policia fa accions de reconeixement als grups que pugen 

a fer botellots als carrers més alts, la policia els multa també per circular i 

estacionar en una zona marcada com de circulació només de veïns i veïnes. 
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E.G.: es recull la pregunta i es traspassarà. 

V: en línia a la consulta anterior, reitera la complicada situació que viuen els 

habitatges propers al mirador de l’Springfield, on sovint han de conviure amb 

sorolls i música nocturna, a part de la deixadesa de la zona (tanques pel terra, 

l’estat de l’hivernacle...). 

E.G.: comenta que les operatives de vigilància de la policia local durant les nits 

són molt complicades, ja que es disposa de pocs efectius que sovint han de 

donar resposta a situacions de major emergència. Tanmateix, es recull la queixa. 

V: es queixa d’una forta pudor a peix podrit als voltants del Carrer Tibidabo de 

manera molt freqüent. Té detectat que es tracta d’una de les indústries del 

polígon de Can Sunyer. 

E.G.: es recull la demanda i es treballarà per fer contacte amb aquesta empresa 

per valorar la situació. 

V: demana la possibilitat d’habilitar una senyal de cedir el pas a l’encreuament 

del Carrer Montjuic amb el Carrer Bruc. També comenta la problemàtica del 

Carrer Montjuic, entre els carrers Tuc dels Colomers i Bruc, amb els cotxes que 

estacionen a ambdues bandes. 

E.G.: com amb els casos de l’Avinguda Pau Negre, es recull i es tractarà amb 

Policia Local.  

V: comenta que al barri hi ha diversos pasos de cebra que no disposen de rampa 

en algun dels seus extrems. 

E.G.: aquesta incidència es té ja detectada, i durant el 2025 es preveu fer accions 

al respecte. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 


